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Pabianice, 3 września 2024 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w  
Pabianicach 
Pani Iwona Marczak 

 

Dotyczy: interpelacji Radnego Rady Miejskiej w Pabianicach pana Włodzimierza Stanka z dnia 

12.06.2024r. w sprawie usunięcia z ul. gen. Zygmunta „Waltera” Janke w Pabianicach separatorów ruch. 

 

 

W odpowiedzi na ww. interpelację informuję, że podstawowym zdaniem separatorów ruchu jest 

w szczególności wyznaczenie toru jazdy dla pojazdów w celu uniemożliwienia wykonania manewru 

zmiany pasa ruchu przez pojazdy przed przejściem dla pieszych. Zamontowane separatory są elementem 

stałej organizacji ruchu drogowego zatwierdzonego w całości przez Starostwo Powiatowe w Pabianicach 

tj. zarządcę ruchu na drogach gminnych i powiatowych, przy pełnej akceptacji Komendy Powiatowej 

Policji w Pabianicach. 

Należy podkreślić, że przy zachowaniu wymaganej prędkości jazdy oraz zastosowaniu się do 

znaków poziomych znajdujących się na jezdni, nie powinno dochodzić do żadnych kolizji z separatorami. 

Zastosowane rozwiązania na przedmiotowej ulicy stosowane są w wielu miastach w Polsce jako 

skuteczne metody uspokojenia ruchu drogowego. Zarząd Dróg Miejskich, po przeanalizowaniu stanu 

techniczno — jakościowego przedmiotowych separatorów, sukcesywnie, dokona ich modernizacji i 

odnowienia. 

 

 

w/z PREZYDENTA MIASTA 

 
Aleksandra Jarmakowska-Jasiczek 

I Zastępca Prezydenta Miasta 

 


